

Liste des Fonds / Fund List

Code	Nom d'entreprise	Company name
AGF	PLACEMENTS AGF INC.	AGF INVESTMENTS INC.
AIM	INVESCO CANADA LTÉE	INVESCO CANADA LTD.
ATL	CIBC GESTION GLOBALE D'ACTIFS	CIBC ASSET MANAGEMENT INC.
BCM	—	BAROMETER CAPITAL MANAGEMENT INC.
BIP	GESTIONNAIRES D'ACTIFS BRIDGEHOUSE	BRIDGEHOUSE ASSET MANAGERS
BMG	—	BMG MANAGEMENT INC.
BMO	FONDS D'INVESTISSEMENT BMO	BMO MUTUAL FUNDS
BNS	PLACEMENTS SCOTIA INC.	SCOTIA SECURITIES INC.
BTG	BEUTEL GOODMAN & COMPAGNIE LTÉE	BEUTEL, GOODMAN & COMPANY LTD.
CCL	CONNOR, CLARK & LUNN FONDS	CONNOR, CLARK & LUNN INVESTMENT FUNDS
CCM	IA PLACEMENTS CLARINGTON	IA CLARINGTON INVESTMENT
CGF	—	COUNSEL PORTFOLIO SERVICES INC.
CHO	—	CHOU ASSOCIATES MANAGEMENT
CIB	FONDS MUTUELS CIBC	CIBC MUTUAL FUNDS
CIF	GESTION MONDIALE D'ACTIFS CI	CI GLOBAL ASSET MANAGEMENT
CIG	CI INVESTMENTS INC.	CI INVESTMENTS INC.
CWF	—	CALDWELL INVESTMENT MANAGEMENT LTD.
FID	FONDS FIDELITY	FIDELITY INVESTMENTS CANADA
FRC	INVESTISSEMENTS RUSSELL CANADA LIMITÉE	RUSSELL INVESTMENTS CANADA LTD.
GCG	—	GUARDIAN CAPITAL LP
GOC	FIANCIÈRE CANOE	CANOE FINANCIAL
GPF	—	GLOBAL GROWTH ASSET INC.
HRV	—	HARVEST PORTFOLIO GROUP INC.
MAV	MARQUEST GESTION D'ACTIFS INC.	MARQUEST ASSET MANAGEMENT INC.
MAW	—	MAWER INVESTMENT MANAGEMENT LTD.
MFC	PLACEMENTS MACKENZIE	MACKENZIE INVESTMENTS
MID	—	MIDDLE FIELD GROUP
MMF	INVESTISSEMENT MANUVIE	MANULIFE INVESTMENTS
NBC	BANQUE NATIONALE INVESTISSEMENTS INC.	NATIONAL BANK INVESTMENTS INC.
NGM	—	NORTH GROWTH MANAGEMENT LIMITED
NPP	PARTENAIRES NINEPOINT LP	NINEPOINT PARTNERS LP
NRP	INVESTISSEMENTS NCM	NCM INVESTMENTS
NWT	PLACEMENTS NORDOUEST & ÉTHIQUES S.E.C.	NORTHWEST & ETHICAL INVESTMENTS L.P.
PAL	GESTION PALOS INC	PALOS MANAGEMENT INC
PFC	PURPOSE INVESTMENTS	PURPOSE INVESTMENTS
PGF	PENDER GROWTH FUND	PENDER GROWTH FUND
PMO	CORPORATION PIMCO CANADA	PIMCO CANADA CORP.
RBF	RBC GESTION MONDIALE D'ACTIFS INC.	RBC GLOBAL ASSET MANAGEMENT INC.
RGP	RGP INVESTISSEMENTS	RGP INVESTMENTS
RPD	RPIA (RP INVESTMENT ADVISORS LP)	RPIA (RP INVESTMENT ADVISORS LP)
SLC	STARLIGHT CAPITAL INVESTMENT LP.	STARLIGHT CAPITAL INVESTMENT LP.
TBR	—	TIMBERCREEK ASSET MANAGEMENT LTD.
TDB	GESTION DE PLACEMENTS TD	TD ASSET MANAGEMENT
TML	PLACEMENTS FRANKLIN TEMPLETON	FRANKLIN TEMPLETON INVESTMENTS
VCC	—	VISION CAPITAL CORPORATION



**BANQUE
NATIONALE**

COURTAGE DIRECT

**NATIONAL
BANK**

DIRECT BROKERAGE

La liste ci-dessus comprend les familles de fonds d'investissement sans commission de suivi disponibles sur la plateforme BNCD. Cette liste est non exhaustive et est mise à votre disposition à titre indicatif seulement sans aucune représentation quant à l'exactitude de cette liste ni quant à la convenance ou non des fonds pour votre situation. Cette liste peut être modifiée de temps à autre. Les informations concernant chaque fonds sont disponibles dans l'Aperçu du fonds ou dans le prospectus du fonds. Vous pouvez obtenir un exemplaire du prospectus ou de l'Aperçu du fonds sur SEDAR (www.sedar.com) ou en communiquant avec le gestionnaire de fonds d'investissement.

Banque Nationale Courtage direct (BNCD) est une division de la Financière Banque Nationale inc. (FBN) et une marque de commerce utilisée par la FBN. FBN est membre de l'Organisme canadien de réglementation du commerce des valeurs mobilières et du Fonds canadien de protection des épargnants. FBN est une filiale en propriété exclusive de la Banque Nationale du Canada, qui est une société ouverte inscrite à la cote de la Bourse de Toronto (NA : TSX). BNCD offre des services d'exécution d'ordres sans conseil et ne formule aucune recommandation en matière d'investissement. Les clients sont seuls responsables des conséquences financières et fiscales de leurs décisions de placement.

The above list includes the families of no-load investment funds available on the NBDB platform. This list is non-exhaustive and is made available to you for informational purposes only without any representation as to the accuracy of this list or the suitability of the funds for your situation. This list may change from time to time. Information about each fund is available in the Fund Facts or in the fund's prospectus. You can obtain a copy of the prospectus or the Fund Facts on SEDAR (www.sedar.com) or by contacting the investment fund manager.

National Bank Direct Brokerage (NBDB) is a division of National Bank Financial Inc. and a trademark used by NBF. NBF is a member of the Investment Industry Regulatory Organization of Canada and the Canadian Investor Protection Fund. NBF is a wholly owned subsidiary of National Bank of Canada, which is a public company listed on the Toronto Stock Exchange (NA: TSX). BNCD provides non-advisory order execution services and does not make investment recommendations. Clients are solely responsible for the financial and tax consequences of their investment decisions.